
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 7. november kl. 19, 2023, Bytoften, afdeling 500 

Deltagere: Lisbeth, Lise-Lone, A.G., René, Lasse, Knud og Tove 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde  

  Godkendt 

2.  Tak til Lisbeth, velkommen til Lasse  

 Lisbeth går på grund af flytning ud af bestyrelsen. Stor tak til Lisbeth for den gode indsats i 7 år i 
bestyrelsesarbejdet. 
Lasse overtager som 1. suppleant Lisbeths plads i bestyrelsen. Velkommen. 
Overvejelser om hvem, der fremadrettet står for beboerlokalets udlejning.  

 
 
 
Afgørelse afventes. 
Kalender for nyt år 
købes. Tove 

3.  Evaluering på møde i ’Vest’   

 Skal vi fortsætte med møder for alle afdelinger samlet eller have Vest-mødet for sig? 
Fra Bytoften anbefaler vi, at vi går tilbage til den oprindelige model for Vest-området. Vi 
oplevede det for stort og med for dårlige lydforhold og plads til at se, hvad der foregik. 
De områder, som har dårlig tilslutning til fyraftensmødet kunne så til gengæld slå sig sammen. 
 
”Vild med vilje”/Det kan du selv gøre (et væsentligt punkt på mødet med alle afdelinger) 

Evalueringen sendes til 
FællesBo. 
 
 
 
Bestyrelsen tager Kurt 
med på råd om evt. 
fremmelse af 
biodiversitet. 

4.  Evt. leje af ekstra kælderrum, René har et lille oplæg  

 Evt. leje/lån af kælderrum blev diskuteret, men ingen afgørelser truffet.  Afgørelse afventer, men 
René kan frit anvende et 
kælderrum anvist af Kurt 
i mellemtiden. 

       3. Banko i afdelingen  

 Forberedelser hertil Lise-Lone og Tove køber 
ind. Edvard er opråber. 
Klargøring kl. 18 i lokalet. 

       4. Forberedelse af renoveringsplan med tidligere påbegyndelse fra 2026  



 Møde med inspektør og evt. økonomi m. flere Møde afholdes i forår 
2024 

5.  Kommende datoer:  

 Julearrangement bestyrelsen  

 Ny mødedato: Ny mødedato udsendes 
efter jul. Tove 

6.  Evt.   

   
 


